
Bestyrelsesmøde den 12. januar 2022 
 
Til stede: Kate Hornbek, Bente Nørgaard, Claus Wilsøe Langvig, Astrid Marie Lauridsen, Nina Naumann, Sare 

Barut, Flemming Faaborg, og Steffan Henriksen (ejendomsassistent)  

  
1. Dagsorden godkendt 

 
2. Referat fra december blev godkendt. 

 
3. Viceværtrapporten. 

a. Information om renovering af gavlen blok 48: Arbejdet er udskudt til der ikke længere er risiko 
for frost.  

 
4. Digterparkens forsikring. Firmaet vi er forsikret hos (IF), vil ikke længere dække udgifter til en række 

reparationer, som de tidligere har dækket. Det gælder alle gamle skjulte rørinstallationer i køkkener og 
badeværelser, som har været udsat for slid og ælde. De dækker kun følgeskader, hvilket eksempelvis 
betyder, at udgifter til smedarbejde ikke længere dækkes. Bestyrelsen opfordrer til, at hvis man 
renoverer badeværelser og køkkener, at man så i den forbindelse får skiftet gamle VVS-installationer. 
 

5. Drift og vedligeholdelsesplan 2022. Foreløbig intet at bemærke. 
  

6. Renoveringsprojekt. Det kører planmæssigt, men er lidt forsinket pga. coronakrisen.  Når 
byggeregnskabet er opgjort, sendes der information ud til ejere om deres andel af fælleslånet samt 
rater og afdrag vedr. tilbagebetaling.  

 
7. Affald. Intet nyt.  

 
8. Parkering. Der holder fortsat biler til gene i Digterparken. Vi henstiller til at man parkerer med 

omtanke.  
 

9. Eventuelt.    
 

 

Bestyrelsesmødet i februar blev aflyst, da flere af bestyrelsesmedlemmerne havde corona.  

 
 
 
 
 
 
 
Referat/AML 
 


